
 

Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis   č. 2 
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

15.12.2010 od 17.00 hodin 
 
Přítomni  :   17+1 
Omluveni :  Mgr. Igor Dostál, Ing. Šimon Pachl, p.Libor Plaček    
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ing. Pavel Křápek, p. Radek Salanci 
PRO :    17 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

    Usnesení : 2/10/01  
    Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  p. Ing. Pavla Křápka a p. Radka  
    Salanciho 
 

b) schválení programu   
Ing. Šimčík : přišel e-mail z ministerstva vnitra, kdy se mění tabulky – odměny  
uvolněným i neuvolněným  členům zastupitelstva města   
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program tak, jak byl všem zastupitelům 
zaslán + doplnění o bod č. 6- Stanovení výše odměn neuvolněným členům 
zastupitelstva města 
PRO :    17 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

      Usnesení : 2/10/02 
Zastupitelstvo města schválilo  program tak, jak byl všem zastupitelům 
zaslán s doplněním bodu č. 6 Stanovení odměn neuvolněným členům 
zastupitelstva města 

 
2. Ţádost o zrušení částí krojů z evidence města 
V roce 1997 byl muţskému sboru schválen zastupitelstvem  města příspěvek ve výši 
½ z celkové částky za ušití 17 ks lajblů a 17 ks halen, coţ činí 41.648,- Kč. Část 
z této krojové výbavy se tím dostala nedopatřením do evidence majetku města. 
Jelikoţ na lajble i haleny si dopláceli jednotliví členové z vlastních peněz, 
předpokládali, ţe jsou jejich majetkem. Na tuto nesrovnalost upozornila inventura 
v roce 2010, načeţ vedoucí muţského sboru Jan Hájek podal ţádost o zrušení  částí 
krojů z evidence města, která byla všem zastupitelům zaslána. Rada města (ještě 
předvolební) doporučuje ţádost schválit. Na rozpočet bez vlivu. 
p. Šuránková : do evidence majetku města se dostalo oprávněně, faktura byla 
vystavená na město na 17 kusů kabátů, proto muselo být zařazeno do inventur. 
Faktura měla být vystavena na muţský sbor.  Měla být sepsána smlouva o 
příspěvku. Já navrhuji těch 17 kusů kabátů ponechat v majetku města, nevidím v tom 
problém a budou je mít v dlouhodobém pronájmu. 
Ing. Šimčík : muţský sbor nesouhlasí s tím, ţe by měli něco vracet. 
p. Šuránková : mělo by se přistupovat ke všem souborům stejně, tito členové 
odejdou, nastoupí druzí, kroj je dlouhodobá záleţitost. 
p.Omelka : jde o to, aby bylo  po stránce  účetní správně 
Mgr. Hrdinová : za 13 let pokud nosí často, nemají uţ kroje takovou hodnotu 
Mgr.Ratajský : jak říká paní Šuránková - s majetkem by mělo město citlivě zacházet, 
toto je ovšem věc, která slouţí k propagaci obce, nechal bych to tak. 
Protinávrh p. Šuránkové : ponechat část  krojové výbavy lajblů a halen uţívaných 
muţským sborem v hodnotě  41.648,- Kč v evidenci majetku města 
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PRO :  1   PROTI : 11  ZDRŢEL SE : 5 
Usnesení : 2/10/03 
Zastupitelstvo města neschválilo protinávrh p. Julie Šuránkové : ponechat část  
krojové výbavy lajblů a halen uţívaných muţským sborem v hodnotě  41.648,- Kč 
v evidenci majetku města 
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zrušení částí  krojové výbavy lajblů a halen 
uţívaných muţským sborem v hodnotě  41.648,- Kč z evidence majetku města 
 
PRO :  15   PROTI : 1  ZDRŢEL SE : 1 
Usnesení : 2/10/04 
Zastupitelstvo města schválilo zrušení částí  krojové výbavy lajblů a halen uţívaných 
muţským sborem v hodnotě  41.648,- Kč z evidence majetku města 
 
3. Prodej pozemků v k.ú. Hluk 

a) p.č. 3201/5 v trati Čtvrtě 
O tento pozemek pan Mitáček  jiţ v minulosti ţádal, zastupitelstvo města 
prodej odloţilo do doby, kdy budou v jeho vlastnictví okolní pozemky. Tuto 
podmínku pan Mitáček splnil, a proto ţádá o odkup od města znovu.Komise 
výstavby i rada města s prodejem souhlasí. Jedná se o ornou půdu, hodnota 
je cca 25,- Kč/m2, příjem do pokladny celkem ţádný. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 3201/5 v trati 
Čtvrtě, v k.ú. Hluk  panu  Mitáčkovi  za cenu odhadní, poplatky hradí kupující 
PRO :   17  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

       Usnesení : 2/10/05 
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 3201/5 v trati Čtvrtě, v k.ú. 
Hluk  panu Mitáčkovi za cenu odhadní, poplatky hradí kupující. 

 
b) p.č. 3366 na Babí Hoře 
Ţádost manţelů Nezdařilových na prodej pozemku jejich vnučce byla všem 
zastupitelům zaslána. Komise výstavby i rada města doporučila o odprodeji 
informovat majitele sousedních parcel a to majitele p.č. 3362/4, p.č.3362/2 a 
p.č.3362/1 z důvodu budoucí moţnosti výstavby rekreační chaty.  Písemně 
jsme obeslali  p. Mitáčka z Brna, p. Vlčkovou, Staré Město a  pana Krpala 
z Ostroţské Lhoty. Od pana Mitáčka se vrátila nepřevzatá obálka zpět, na 
adrese nebydlí, ostatní nereagovali. 
Prodej nemá  vliv na letošní rozpočet. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 3366 na Babí 
Hoře, v k.ú. Hluk paní Havelcové,  za cenu odhadní, poplatky hradí kupující 
PRO :  17   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

       Usnesení : 2/10/06 
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 3366 na Babí Hoře, v k.ú. 
Hluk paní Havelcové, za cenu odhadní, poplatky hradí kupující. 
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4. Obecně závazná vyhláška č. 1/2010 „O místním poplatku za provoz systému  
     shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování   
     komunálních odpadů“ 
Z důvodu zrušení zákona č.337/1992 Sb. o správě daní a poplatků a jeho náhradě 
daňovým řádem – zákonem č. 280/2009 Sb. a č. 281/2009 Sb. a kvůli dalším 
zákonným změnám je nutno vydat novou vyhlášku, abychom mohli vybírat poplatky 
za odpady. Zákonný poplatek v maximální výši 500,-Kč/obyvatele zůstává 
nezměněn. Na rozpočet bez vlivu. 
p. Šuránková : bylo i v minulé vyhlášce prominutí osobám, které mají trvalý pobyt na 
úřední adrese ? 
p. Juřeníková : ano toto bylo i v minulé vyhlášce, trvalý pobyt na úřední adrese mají 
lidé, kteří ztratí střechu nad hlavou, hrozí jim exekuce,  nemají stálý příjem, je 
nemoţné od nich poplatek vymáhat.  
Ing. Šimčík : co  jsme odepisovali minule, tak šlo vesměs o nevymahatelné případy. 
p. Juřeníková : je fakt, ţe těchto lidí narůstá, najde se  pár lidí, kteří  i přesto, ţe jsou 
hlášeni na úřední adrese, poplatek zaplatí. Pokud to není v osvobození musíme 
podle daňového řádu poplatek vymáhat, obeslat dluţníka, je ale problém 
s doručením, protoţe jsou vedeni na úřední adrese. 
p. Šuránková : doručovat veřejnou vyhláškou. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2010  
„O místním poplatku za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění,  
vyuţívání a odstraňování  komunálních odpadů“ 
PRO :  17   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/07 
Zastupitelstvo města schválilo  Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2010  
„O místním poplatku za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění,  
vyuţívání a odstraňování  komunálních odpadů“ 
 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Mgr. Martina Braunerová -  předsedkyně finančního výboru : 
Finanční  výbor zasedal dne 14.12.2010 s následujícím programem : 
                   

AD 1. Rozpočtové provizorium na r. 2011 
Finanční výbor doporučuje  zastupitelstvu ke schválení rozpočtové provizorium, které 
je nutné pro chod města v měsících leden – únor 2011. 
 
17.40 hodin – příchod p. Kateřina Říhová - stav 18 
 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje, do doby schválení nového rozpočtu roku 
2011, rozpočtové provizorium ve výši 1/12 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněţ investice, které byly realizovány v roce 2010 mohou být 
hrazeny. 
PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/08 
Zastupitelstvo města schválilo, do doby schválení nového rozpočtu roku 2011, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/12 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněţ investice, které byly realizovány v roce 2010 mohou být 
hrazeny 
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AD2. Ţádost Domu dětí a mládeţe o navýšení příspěvku 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení ţádost Domu dětí a mládeţe 
v Hluku o navýšení  příspěvku na činnost o Kč 63.000,-Kč. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje navýšení příspěvku na činnost Domu dětí a 
mládeţe Hluk o 63.000,- Kč 
PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/09 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení příspěvku na činnost Domu dětí a mládeţe 
Hluk o 63.000,- Kč. 
                                                       
AD3. Změny v rozpočtu r. 2010 

V. Návrh úprav rozpočtu r. 2010 

Příjmy -   rozpočet upravený                             57.668.500,--  
DPFO SVČ      +      750.000,--   
Daň z nemovitostí     -       670.000,-- 
Poplatek ze vstupného    +          1.000,-- 
Dotace – sčítání lidu     +        15.000,--   
Příspěvek – Mikroregion Ostroţsko   +        25.000,-- 
Internet      +        52.000,-- 
                     =       57.841.500,--     

Financování – rozpočet schválený                  6.857.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                          64.525.500,--  

DDM PO       +        63.000,--  
Místní zastupitelské orgány    +        69.000,--   
Místní správa      +        15.000,-- 
Soc. péče – zdravotně postiţení   +        25.000,--   
FRB        +          1.000,--        

 =   64.698.500,--  

p. Juřeníková seznámila členy finančního výboru  s návrhem změn rozpočtu na rok 
2010,  finanční výbor nemá připomínek a doporučuje tyto úpravy zastupitelstvu ke 
schválení. 
Ing. Polách : proč je daň z nemovitosti niţší  ? 
p. Juřeníková :   vycházeli jsme z roku 2009, od roku 2010 se zvyšoval koeficient 
daně z nemovitosti, povýšili jsme o 1,5 násobek. Na začátku roku nelze přesně 
vyčíslit kolik daně z nemovitosti přijde do rozpočtu. 
p. Plačková : na co nám dal mikroregion příspěvek  25 tis. Kč ? 
Ing. Šimčík : 15 tis. Kč na pořízení svátečního kroje a 10 tis. Kč na reprezentaci 
města v zahraničí, coţ je pro muţský sbor na cestu do Holandska 
Ing. Křiţan : a musíme to dát muţskému sboru ? Tam uţ se přispívalo něco ? 
p. Juřeníková : ano dávali jsme  příspěvek 30 tis Kč na dopravu do Holandska 
p. Šuránková :  jaké byly ţádosti u zdravotně postiţených ? 
Ing. Šimčík :  na radě jsme rozdělili 120 tis. Kč,  priorita byly rodiny s postiţenými 
dětmi 
p. Salanci : oproti loňskému  roku ţádostí značně přibylo, bude ještě komise, záleţí 
jak posoudí, doporučí a rada schválí. 
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje následující  změny v rozpočtu roku 2010 : 
 

V. Návrh úprav rozpočtu r. 2010 

Příjmy -   rozpočet upravený                             57.668.500,--  
DPFO SVČ      +      750.000,--   
Daň z nemovitostí     -       670.000,-- 
Poplatek ze vstupného    +          1.000,-- 
Dotace – sčítání lidu     +        15.000,--   
Příspěvek – Mikroregion Ostroţsko   +        25.000,-- 
Internet      +        52.000,-- 
                     =       57.841.500,--     

Financování – rozpočet schválený                  6.857.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                          64.525.500,--  

DDM PO       +        63.000,--  
Místní zastupitelské orgány    +        69.000,--   
Místní správa      +        15.000,-- 
Soc. péče – zdravotně postiţení   +        25.000,--   
FRB        +          1.000,--        

 =   64.698.500,--  
 

PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/10 
Zastupitelstvo města schválilo změny v rozpočtu roku 2010 dle zápisu. 
 

AD4. Bezbariérový přístup do budovy městského úřadu 
Finanční výbor  doporučuje zastupitelstvu ke schválení závazně zařadit do rozpočtu 
města na rok 2011 investici ve výši Kč  786.765,- na zřízení bezbariérového přístupu 
do budovy městského úřadu. 
Ing. Šimčík : Ministerstvo pro místní rozvoj vypsalo program k získání dotace 
„Bezbariérové obce“. Státní podpora je poskytována do výše 50% nákladů, můţe být 
spolufinancování z rozpočtu kraje 25%. K podání ţádosti je nutné schválit rozpočet. 
Protoţe uzávěrka podání ţádosti je 31. ledna 2011, je nutné schválit závazné 
zařazení do rozpočtu roku 2011. Aţ se schválí v únoru rozpočet, pošle se  doklad na 
ministerstvo. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  závazné zařazení do rozpočtu města na rok 
2011 investici ve výši 786.765,- Kč na zřízení bezbariérového přístupu do budovy 
městského úřadu. 
PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/11 
Zastupitelstvo města schválilo  závazné zařazení do rozpočtu města na rok 2011 
investici ve výši 786.765,- Kč na zřízení bezbariérového přístupu do budovy 
městského úřadu. 
 

6. Stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva města 
Přišel e-mail z ministerstva vnitra, kdy se mění tabulky – odměny  uvolněným i  
neuvolněným  členům zastupitelstva města.  Od 01.01.2011 se mění částky : 
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 z 1650,-Kč/měsíc člen rady na 1568,- Kč 
 z 1300,-Kč/měsíc předseda výboru nebo komise na 1235,-Kč 
 z 1120,-Kč/měsíc předseda rady školy na 1064,- Kč 
 z 400,-Kč/měsíc  člen zastupitelstva města na 380,-Kč 

Návrh : zastupitelstvo města  u usnesení č. 1/10/25 ze dne 19.11.2010 omezuje 
platnost do 31.12.2010 a stanovuje  měsíční odměnu neuvolněným členům 
zastupitelstva  města  dle Přílohy č. 1 k nařízení vlády č. 37/2003 Sb. o odměnách za 
výkon funkce členům zastupitelstva, ve znění pozdějších předpisů  v základní výši, 
bez příplatku : 

 1568,-Kč/měsíc člen rady  
 1235,-Kč/měsíc předseda výboru nebo komise  
 1064,-Kč/měsíc předseda rady školy 
   380,-Kč/měsíc  člen zastupitelstva města  

s platností od 01.01.2011. 
PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/12 
Zastupitelstvo města  u usnesení č. 1/10/25 ze dne 19.11.2010 omezilo platnost do 
31.12.2010 a stanovilo  měsíční odměnu neuvolněným členům zastupitelstva  města  
dle Přílohy č. 1 k nařízení vlády č. 37/2003 Sb. o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstva, ve znění pozdějších předpisů  v základní výši, bez příplatku : 

 1568,-Kč/měsíc člen rady  
 1235,-Kč/měsíc předseda výboru nebo komise  
 1064,-Kč/měsíc předseda rady školy 
   380,-Kč/měsíc  člen zastupitelstva města  

s platností od 01.01.2011. 
 
7.  Informace o činnosti orgánů města a jiné  
 pronájem obecní restaurace- Marku Dufkovi byla pronajata obecní restaurace 

na dobu 15 let. Investice, která byla vloţena do rekonstrukce budovy bude 
odečtena  z nájmu. Suma se prověřuje komisí ve sloţení Ing. Křiva, Ing.Vlk a 
Ing. Uhlíř.  

 zábradlí na cyklostezce Hluk – Dolní Němčí -  zábradlí je hotové uţ měsíc, je 
to bezpečnější. 

 výstavba sběrného dvora- je předáno staveniště, v současné době se drtí sutě 
cca 2 tis. tun, začnou dělat výkopy pro kanalizaci, aţ zamrzne začnou se 
provádět zemní práce. 

 provoz kina-  v kině se promítá, máme dvě stanoviska, od hygieny – okamţitě 
zastavit provoz, od hasičů dodělat únikové šipky a nechat vchod z ulice 
odemčený. Dáváme dohromady, ţe postavíme WC, aby bylo po hygienické 
stránce průchodné. 
Mgr. Hrdinová : nemělo by být nějaké WC i pro skauty ? 
Ing. Šimčík : samozřejmě mělo, uvaţujeme, jestli by se nenašlo nějaké místo 
pro skauty na hale 

 zateplení městského úřadu – 1. etapa je hotová, budou se dodělávat schody, 
sokl, zábradlí, termín je do 30.06.2011. 

 studna v ulici Za Zámkem- zamítli jsme prodej pozemku jak je studna v ulici Za 
Zámkem. Zájemci, kteří koupili pozemek chtěli studnu zasypat, toto jsme 
zamítli z důvodu historické hodnoty, ale i z důvodu např. vzniklého poţáru a  
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zásobování vodou. Proto jsme jim navrhli sníţení se do úrovně terénu, aby 
mohli jezdit do domu a umoţníme jim, aby čerpali ze studny vodu.  

 pronájem čekárny MUDr. Svobodové v bývalém OKP – o pronájem má zájem 
JUDr. Blaţek z Kunovic, který tam bude mít právnickou kancelář, proto se 
budou provádět v čekárně nějaké úpravy. 

 bezdrátový městský rozhlas- je podaná ţádost o dotaci za celý Mikroregion 
Ostroţsko, na Hluk to dělá 2,7 mil. Kč, dotace by měla činit 90%. 

 zateplení stánků vedle základní školy- stánky jsou zatepleny. 
 vánoční koncerty – do kaţdé domácnosti byl doručen leták s programem na  

vánoční svátky.   
 projekt na energetické úspory a energetický audit sportovní haly – tento týden 

bude předaný audit. Projekt se zpracuje se do podoby, ţe aţ vyjde nějaká 
výzva na dotaci, okamţitě se podá ţádost. 
p. Hájek : mám na starosti místní hospodářství, máme lehčí havárii na 
ubytovně, rozkopaly  se odpady,  prorazily základy, litina byla zanesená. 
V současné době jsou uţ  odpady funkční. Na hale se opravují  záchody. 

 vydání knihy Opomíjené zvyky a jídla v Hluku-  paní Lekešová zpracovala 
veškerá jídla, která  se dělají při různých příleţitostech – při fašanku, svatbě, 
zabíjačce. Má nachystané barevné provedení.  Pokud by schválilo 
zastupitelstvo, kniha by se vydala v květnu, aby byla připravená na slavnosti. 

 parkovací místa v ulici Slovácké – máme zpracovaný projekt, 19 parkovacích 
míst, zaţádáme o stavební povolení. Řešilo se na radě  i parkoviště v ulici 
Květnové, zatím se neschválilo vybudování, rozhodlo se, ţe se zrealizuje  
instalace jednosměrek.  Šlo by o 25 značek a tím by byl vyřešen problém 
s dopravou a parkováním.Navrhneme do rozpočtu příštího roku. 

 nový územní plán Hluku – je schválený, zaţádali jsme o platbu, dostaneme 
dotaci 936 tis. Kč z celkové částky 941 tis. Kč. V současné době  je tento plán 
na webových stránkách města, veřejně se bude projednávat na zastupitelstvu. 

 nezaměstnanost  - k 31.11.2010  činí 7,17 %, coţ je 169 lidí. 
 daňové příjmy  - jsou solidní, zhruba o 2 miliony lepší neţ vloni. 
 stavy účtů k 15.12.2010 
Běţný účet u KB                               6.049.052,--Kč 
Běţný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB            658.772,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna              67.932,--Kč 
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK               5.204,--Kč 
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR               2.781,--Kč 
Účet HČ                      380.571,--Kč 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem        účty                                                                 7.164.312,--Kč  

 
Nesplacené úvěry : 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB               11.093.000,--Kč 
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí               5.834.482,--Kč 
Úvěr Čs. Spořitelna-památkové domky     5.175510,--Kč 

      Celkem účty                 22.102.992,--Kč 
Ing. Šimčík – od Ing. Kaši jsem dostal e-mail, ţe mám na zastupitelstvu poděkovat  
p.Kočímu, p. Bojkovi, p. Dobešovi, p. Bartoníčkovi, škole  a sdělení, ţe s dětmi končí. 
p. Bojko : děti přebral oddíl basketbalistů. 
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 Penkův statek  - na základě oslovení občanů přišel pouze 1 podnět od p. 

Hájka, jinak ţádné podněty nepřišly. 
Mgr. Ratajský :  v jakém stavu je celý projekt ? Zpracovával jeden subjekt ? 
Ing. Šimčík : je podaná ţádost, firma je vysoutěţená, bylo asi 5 firem.  
 
8. Diskuse 
Ing. Polách : jak máte rozdělené kompetence ? 
Ing. Šimčík : p. Hájek má na starosti ţivotní prostředí, kulturu, sport, místní 
hospodářství, byty, sociální oblast  
Ing. Polách : kdo má městskou policii ? 
Ing. Šimčík :   já. 
p. Šuránková :   podněty pro zařazení do rozpočtu – apeluji, aby se předláţdil 
chodník v ulici Hřbitovní 
Ing. Šimčík : je zpracovaná  projektová dokumentace na celkovou opravu, vytvoření 
parkovacích míst,  zařadíme  do rozpočtu na příští rok. 
p. Plaček : kdyţ se singulární pozemky předávaly městu, bylo mně nabídnuté, ţe si 
mám napsat ţádost na pozemek na Babí Hoře a aţ bude aktuální sdělíte. 
Ing. Šimčík : Nezdařilův pozemek není singulární. Není to tak jednoduché, je 300 
majitelů, z toho 30 mrtvých, někdo by to musel dát dohromady. Město má pouze 
několik dílků. Musel by se udělat nějaký spolek, coţ by stálo hodně peněz a od těch 
by se dalo odkupovat. 
p. Otakar Konečný : chataři vůbec nevěděli, ţe se má něco převádět.  
 
Návrh : zastupitelstvo bere na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů 
PRO :  18   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 2/10/13 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů. 
 
9. Závěr 
Zasedání  bylo ukončeno v 18.45 hodin. 
Zápis byl vyhotoven dne 21.12.2010. 

Zapsala: Dana Krhovská 

 

Zápis ověřil :   p.Ing. Pavel Křápek  ………………………… dne  21.12.2010 

 

                        p. Radek Salanci      ………………………… dne  22.12.2010 

 

 
Ing. Jan Š i m č í k 

starosta 
Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 


